

## Referat af møde i afdelingsbestyrelsen afd. 20, 15. maj 2018 kl. 16.00-18.00

### Deltagere:

Drude K. Jørgensen

Lars Sejr

Niels Trolle

Pia Andersen

Lars Eiby (fraværende)

Dagsorden	Beslutning
1. Godkendelse af dagsorden	Godkendt
2. Opfølgning på referat fra februar 2018	Godkendt
3. Opfølgning på Gårdvandring forår 2018	Nt rykker Peter med mail, og senere pr telefon.
4. Evaluering af deltagelse i loppemarked.	Hyggeligt arrangement, fint med pølser og sodavand. Fint med kage og Kaffe. Vi vil fint støtte op igen med kaffe og kage, men ikke med tilskud.
5. Sten samt montering af bænke - ved nogle hvor vi er med det?	Vi skal rykke for montering hos Bruno for at få nye datoer. NT rykker Bruno.
6. Fodboldmål – hvornår og pris?	Henrik skal kun have pris for materialer på flytbare mål. Lars og Henrik finder en størrelse. Lars kontakter Henrik i dag.
7. Stakitter – tilbud og forløb – jf. mail fra Trolle 14. maj 2018	Vi sender tilbud videre til Peter, og får ham til at rykke Henrik.
8. Velkomstbuketter: kan vi formalisere det	Pia og Lasse snakker sammen om velkomst nye indflytter.
9. Sommeren 2018 Punkter til kommende møder. Konkretiser hvad vi vil hvornår og hvem der gør hvad (Tiltag, arrangementer, forbedringer af noget)	Opfølgning på havevandring, bord og bænkesæt.

<p>10. Afdelingsmødet i september: Punkter?</p>	<p>Vi prøver at komme i Forsamlingshuset, NT undersøger om vi kan få dem til at stå for kaffe og kage, og rengøring mod betaling</p>
<p>11. Nyhedsbrev – hvornår og hvem (punkter: Parkering langs stamveje)</p>	<p>Efter afdelingsmødet</p>
<p>12. Nyt fra bestyrelsens medlemmer og HUSK at</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Generalforsamling 16. maj kl 19.00</li> <li>• Aktivitets og picnicdag for alle beboere og ansatte: 25. august 2018. Mere info følger</li> </ul>	
<p>13. Kommende møder</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>○ Tirsdag d. 19. juni 2018</li> </ul> <p>Efter sommerferien?</p>	
<p>14. Evt.</p>	